

\$1,667.14 des balances non dépensées des crédits suivants affectés à la confection de trottoirs permanents, savoir:

Côté Ouest de la rue Saint-Mathieu, ruelle au Nord de la rue Dorchester jusqu'à la rue Sainte-Catherine	\$214.68
Rue Saint-Mathieu, ruelle du côté Ouest jusqu'à la rue Dorchester	138.14
Rue Roccaud, angle de la rue Saint-André	299.15
Rue Mentana, en face du No 155 jusqu'au No 171.	124.51
Rue Marie-Anne, côté Nord de la rue Berri à la rue Rivard	134.73
Rue Marie-Anne, côté Sud, de la rue Lasalle à la rue Garnier	45.30
Rue Ontario, No 941 à 943	80.21
Rue Windsor, côté Est, de la rue Saint-Jacques à la rue Saint-Antoine	600.00
No 105 rue Mackay	30.42
	\$1,667.14

et d'appliquer ledit montant au parachèvement des trottoirs permanents construits en 1905-1906, savoir:

Rue McGregor, vis-à-vis le No 6	\$17.41
Rue Sherbrooke, du côté Sud de la rue Guy à la rue Saint-Mathieu	15.72
Rue Aqueduc, du côté Nord-est, angle de la rue Notre-Dame	9.77
Rue Beaudry, Nos 333 à 335	4.26
Rue Chambord, côté Est, de l'avenue Mont-Royal vers le Sud	43.33
Avenue Mont-Royal, côté Sud, de la rue Saint-Denis vers l'Ouest	2.31
Rue Notre-Dame, vis-à-vis les moulins à coton de Sainte-Anne	137.69
Rue Visitation, No 272 à 278	25.86
Rue Visitation, de la rue Ontario au No 354a.	109.45
Rue Notre-Dame, No 90 du cadastre, Est de la rue Marlborough	80.13
Rue Logan, angle Sud-est de la rue Dufresne	30.67
Rue Chomédry, côté Ouest, de la rue Sainte-Catherine à l'extrémité de la rue Church	101.13
Rue Dorion, angle Sud-ouest de la rue DeMontigny	81.11
Rue Mentana, côté O, du No 304 à la rue Rachel	360.65
Rue Notre-Dame, angle Nord-ouest de la rue Sainte-Marguerite	39.72
Rue Sainte-Catherine, angle Nord-ouest de la rue Chomédry	194.02
Rue Mentana, de la rue Duluth au No 302	413.91
	\$1,667.14

14.—*Résolu*: De présenter au Conseil un rapport recommandant d'opérer le virement des montants suivants du crédit affecté à la confection des trottoirs permanents des rues ci-dessous mentionnées:

Angle Nord-ouest des rues Marie-Anne et Papineau	\$424.00
Côté Est de la rue Charlevoix, de la rue Centre à la rue Saint-Charles	760.00
Vis-à-vis les Nos 794 jusqu'à 852 rue Chaussé.	600.00

et d'appliquer ces montants au paiement du coût de la pose des trottoirs permanents en dalles et goudron aux endroits suivants:

Côté Est de la rue Saint-Hubert, de la rue Rachel au Nos 871 et 875	\$424.00
Côté Ouest de la rue Charlevoix, de Centre à Saint-Charles	760.00
Côté Nord de la rue DeMontigny, de la rue Iberville à la rue Poupart	600.00

le tout conformément aux dispositions de la Charte et de ses amendements. La moitié du coût devant être payé par les propriétaires et l'autre moitié par la Ville, dans chaque cas.

REQUETES, ETC.

15.—Soumise une lettre de M. L.-G. Glass, avocat, au nom de la "Powell Paving Co." au sujet de la permission par elle demandée, de construire, à ses propres frais, 1,000 verges d'un pavage breveté, et au cas où ce pavage satisferait la Ville, cette dernière devant en payer le coût, à raison de \$2.25 la verge carrée.

Sur proposition de M. l'échevin Giroux, il est *Résolu*: De soumettre la question au Département en Loi, lui demandant de dire si la Ville a le droit d'adjuger

expended balances of the following appropriations for permanent sidewalks, viz:

West side of St. Matthew, lane North of Dorchester to Ste. Catherine streets	\$214.68
St. Matthew street, West side lane to Dorchester st.	138.14
Robillard, corner St. André	299.15
Mentana street, opposite No. 155 to 171	124.51
Mary Ann street North side Berri to Rivard	134.73
Mary Ann st., South side Lasalle to Garnier	45.30
Ontario street, No. 941 to 943	80.21
Windsor st., East side, from St. James to St. Antoine streets	600.00
No. 105 Mackay street	30.42
	\$1,667.14

and that the same be applied to complete the undermentioned permanent sidewalks constructed in 1905-1906, viz:

McGregor street, opposite No. 6	\$17.41
Sherbrooke street, South side Guy to St. Matthew	15.72
Aqueduct st. North-east corner of Notre-Dame st.	9.77
Beaudry street, No. 333 to 335	4.26
Chambord st. East side Mt. Royal av. South	43.33
Mount-Royal av. South side St. Denis st. West	2.31
Notre-Dame st. opp. St. Ann's Cotton Mills	137.69
Visitation street, No. 272 to 278	25.86
Visitation st. Ontario st. to No. 354a	109.45
Notre-Dame st. Cad. No. 90 East of Marlborough.	80.13
Logan st. S. E. corner of Dufresne st.	30.67
Chomedy st. W. side from St. Catherine st. to end of Church street	101.13
Dorion st. S. E. corner of DeMontigny st.	81.11
Mentana st. W. side from No. 304 to Rachel st.	360.65
Notre-Dame st. N. W. corner of St. Marguerite st.	39.72
Ste. Catherine st. N. W. corner of Chomedy st.	194.02
Mentana st. from Duluth to No. 302	413.91
	\$1,667.14

14.—*Resolved*: That a report be made to Council recommending that the following amounts be varied from the appropriation granted for the construction of permanent sidewalks in the under-mentioned streets:

North-west corner of Mary Ann and Papineau.	\$424.00
East side of Charlevoix, from Centre to St. Charles streets	760.00
Opposite Nos. 794 to 852 Chaussé street	600.00

and that the same be applied to defray the cost of laying permanent sidewalks with flags and coal tar at the following places:

East side of Et. Hubert, from Rachel to No. 871 and 875	\$424.00
West side of Charlevoix, from Centre to St. Charles streets	760.00
North side of DeMontigny, from Iberville to Poupart streets	600.00

the whole in conformity with the City Charter and amendments. One half of the cost is payable by the proprietors, and the other half by the City in each case.

PETITIONS, ETC.

15.—Submitted a letter from Mr. L. G. Glass, advocate, on behalf of the Powell Paving Co. anent the permission requested to lay, at their own expense, 1,000 yards of a patent pavement, and in the event of the same proving satisfactory to the City, that the City pay for it at the rate of \$2.25 per square yard.

On motion of Ald. Giroux, it was *Resolved*: That the question be referred to Law Department as to whether the City has the right to give a con-